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dnia 29.5.2025r. 

Rada Gminy Masłów 

 

Protokół XX 

SESJA RADY GMINY MASŁÓW w dniu 2025-05-29 
 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 2025-05-29 o godzinie 15:00, a zakończono o godzinie 20:55 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Renata Samiczak 

14. Piotr Zegadło 

 

 

Lista gości na posiedzeniu 

Justyna Nawrocka -Dusza - Sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko - sołtys sołectwa Brzezinki 

Roman Kołomański - Sołtys sołectwa Ciekoty 

Aniela Cedro - sołtys sołectwa Dąbrowa 

Adam Stachura - Sołtys sołectwa Dolina Marczakowa 

Małgorzata Kozubek - sołtys sołectwa Masłów Pierwszy 

Edward Mazur - Sołtys sołectwa Wola Kopcowa 

Maria Bysiak - Sołtys sołectwa Wiśniówka 
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1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach uczestniczy 14 radnych, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

wnioski do przedstawionego porządku obrad.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XIX z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

uwagi do treści przedłożonego protokołu.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu Nr XIX z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przedstawił informację nt.: 

− pism złożonych do rady (pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej, informacje  

z nadleśnictwa, deklaracja CM Zdrowie, oferta na prowadzenie POZ z podmiotu 

medycznego Medica, pismo Sieci Obywatelskiej Watchdog Polska);  

− pism złożonych przez radnych (dot. drogi 745, interpelacje). 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński odniósł się także, do informacji  

z poprzedniej sesji dotyczącej nieudzielenia głosu w punkcie: przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło zabrał 

głos informując, że wspólnie z radnym Arturem Lisem podpisywali się pod wnioskiem 

radnego Michała Leśkiewicza dotyczącym rozpoczęcia projektowania boiska  

w Wiśniówce. Pismo było skierowane do Przewodniczącego Rady z prośbą  

o rozpatrzenie go na najbliższym posiedzeniu Rady Gminy jednak sprawa tego wniosku 

nie jest przedmiotem obrad. Radny zapytał o losy wniosku, ponieważ nie zostało to 

przedstawione w informacji Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że myśli, iż wnioskodawca radny Michał Leśkiewicz 

wypowie się w tej kwestii w punkcie: sprawy różne.  

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił szczegółowo sprawozdanie. 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

7. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2024 rok na terenie 

gminy Masłów 

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji I w Kielcach Marcin Sularz przedstawił 

informację stanowiącą załącznik protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczy również podkomisarz Piotr Siudak.  

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

poinformował, że w ubiegłym roku miał uwagi związane z kontaktem z dzielnicowym. 

Radny poinformował, że sytuacja się poprawiła, kontakt z panem dzielnicowym jest, widać 

go również na terenie gminy. Radny dodał, że dobrym narzędziem do zgłaszania miejsc 

o potencjalnym zagrożeniu jest mapa zagrożeń.  

Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Andrzej Pedrycz 

zasygnalizował konieczność zwiększenia patroli (między 20:00 a 24:00) w Woli Kopcowej 

nad zalewem, z powodu dużej dewastacji infrastruktury.  
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Zastępca Komendanta odnosząc się do wypowiedzi poprzedników odpowiedział, że 

Krajowa Mapa Zagrożeń to narzędzie umożliwiające zgłoszenie wykroczeń bez wizyty  

w komisariacie. Zastępca Komendanta podziękował za dostrzeżenie poprawy kontaktu  

z dzielnicowym i uzasadnił wniosek przydziału drugiego dzielnicowego na terenie gminy 

Masłów. W odniesieniu do zgłoszenia radnego Pedrycza, Zastępca Komendanta 

poinformował, że podejmie odpowiednie kroki w tym zakresie, co nie oznacza, że uda się 

patrolować ten teren non stop. Zastępca Komendanta poprosił o zgłaszanie na bieżąco 

sytuacji, które mogłyby eskalować, do dyżurnego, ponieważ teren jest duży.   

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka poprosił o zwiększenie patroli w ruchu drogowym na ulicy Dolnej, gdzie 

często jest przekraczana prędkość.  

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji I w Kielcach Marcin Sularz poprosił by na 

bieżąco zgłaszać te sytuacje na Krajowej Mapie Zagrożeń, do której dostęp ma także 

Wydział Ruchu Drogowego.  

Radny Kuzka - (Ad Vocem) dodał, że sam zgłasza i mieszkańcy również, ale nie widzi 

większej liczby kontroli.  

Zastępca Komendanta odpowiedział, że jako mieszkaniec gminy podmiejskiej również 

chciałby aby każde zdarzenie było monitorowane na bieżąco. Jednak póki co chyba jest 

to niemożliwe. Dlatego podejmowane są działania w miarę dostępnych sił i środków.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zabrał głos informując, że obszar bezpieczeństwa jest 

bardzo ważny. Wójt podziękował przedstawicielom za współpracę na wielu płaszczyznach 

i realizację zadań.  

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji I w Kielcach Marcin Sularz podkreślił, że 

przyznanie gminie Masłów drugiego dzielnicowego jest w trakcie rozmów. Zastępca 

Komendanta podziękował strażakom Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy za 

szereg działań wspierających (np. poszukiwania zaginionych osób).  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zapytał o dane statystyczne 

dotyczące czasu reakcji policji, który powoli ale systematycznie wzrasta. Jak to wygląda 

w skali kraju. Przewodniczący Rady zapytał także o zgłoszenia dzikich wysypisk śmieci 

na terenie ogródków działkowych. W zakresie ruch drogowego Przewodniczący Rady 

poinformował, że patrole są najczęściej widoczne przy drodze wojewódzkiej 745 oraz  

w Ciekotach, gdzie są potrzebne.  

Zastępca Komendanta Marcin Sularz wyjaśnił z czego wynikają obliczenia czasu reakcji 

policji i są one adekwatne do zdarzenia. Celem działań jest skrócenie czasu reakcji policji. 

W odniesieniu do dzikich wysypisk śmieci takie zdarzenia były zgłaszane i odpowiednie 

ogniwa są w to działanie zaangażowane. Zastępca Komendanta dodał, że życzyłby sobie 

aby obecna współpraca z samorządem utrzymywała się nadal.  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie. 

Opiniują: Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
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8. Działalność jednostek ochotniczych straży pożarnych w 2024 r. 

Komendant OPPOŻ. Paweł Górniak przedstawił informację stanowiącą załącznik 

protokołu.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował strażakom za zaangażowanie w pomoc, 

poświęcenie i współpracę.   

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło 

podziękował za przygotowanie sprawozdania i strażakom za poświęcenie i pracę na rzecz 

mieszkańców. Wójtowi i Radzie Gminy radny podziękował za wsparcie Ochotniczych 

Straży Pożarnych.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński podziękował w imieniu prezydium 

strażakom za ich pracę. Jest to dobrze zorganizowane a nacisk na organizację 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych jest dobrym kierunkiem. 

Prezes Zarządu Oddziału Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnym Jarosław Papież 

podziękował za ciepłe słowa i dodał, że na słowa krytyki również straże również są 

otwarte. Ponieważ napędza to do działania i szkolenia się w zakresie pomocy. Prezes 

ZOG ZOSP RP podziękował radnym i sołtysom za udział w obchodach jubileuszu straży 

i dodał, że ubolewa iż nikt nie reprezentował Rady Gminy, co odniosło się echem, 

ponieważ druhny i druhowie poczuli się niedocenieni.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że przyjmuje tę krytykę i dodał, że sam był 

niedysponowany. 

Opiniują: Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

9. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Masłów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024r. 

Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Katarzyna 

Rachtan przedstawiła sprawozdanie będące załącznikiem protokołu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

zabrał głos informując, że podejmowane działania dają dzieciom i młodzieży możliwość 

udziału w zajęciach, odciągają ich od komputerów, co jest ważne w obecnych czasach.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował przedstawicielom stowarzyszeń za 

współpracę i prowadzone zajęcia. Środki finansowe przekazywane na zajęcia są 

pomnażane, ponieważ większość z tych stowarzyszeń pozyskuje środki z zewnątrz. Wójt 

Gminy podziękował za realizację zadań z pożytku publicznego w 2024 roku.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że podziela głos 

radnego Haby i dodał, że jego zdaniem zakres zajęć powinien być rozszerzany, bo dzieci 

i młodzież nudzą się pewnymi obszarami.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  
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10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Masłowie za 

rok 2024 

Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Katarzyna 

Rachtan omówiła sprawozdanie (stanowi załącznik protokołu).  

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

odniósł się do tabeli 2 dotyczącej liczby Niebieskich Kart i ilości spotkań Zespołu i grup 

roboczych, które wzrastają co sygnalizuje problem nie tylko w zakresie alkoholu ale także 

innych używek. Radny zaapelował, by nie przechodzić obojętnie widząc problem wśród 

dzieci i młodzieży.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zabrał głos informując, że poruszona tematyka tego 

sprawozdania dotyczy wielu mieszkańców, bo obejmuje również osoby potencjalnie 

zagrożone. Wójt podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w te struktury.    

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

11. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr XII/83/2024 Rady Gminy Masłów z dnia 28 listopada 

2024r. w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Masłów  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 

Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Katarzyna 

Rachtan przedstawiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XII/83/2024 Rady Gminy Masłów z dnia 28 

listopada 2024r. w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Masłów 

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, 

Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Durlik, Piotr Kapuściński 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr XX/140/2025 została podjęta.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że błędnie oddał 

głos wstrzymujący i jest „za” podjęciem uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Mateusz 

Durlik również poinformował, że omyłko wcisnął „wstrzymuje się”, ponieważ jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025-

2031 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił szczegółowo projekt uchwały.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poprosił kierownik Referatu Promocji, Agnieszkę 

Borycką, o przedstawienie informacji nt. projektu Centrum Historii Lotnictwa, jego kosztów 

oraz funkcjonowania. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zabrał głos informując, że 

rozumie iż są to informacje istotne, ale nie wie, czy tka prezentacja powinna się odbywać 

na sesji.   

Wójt Gminy wskazał na potrzebę umożliwienia mieszkańcom poznania założeń inwestycji 

oraz poprosił o umożliwienie prezentacji jako komentarza do materiałów WPF. 

Kierownik PiRG Agnieszka Borycka zadeklarowała, że prezentacja będzie zwięzła i nie 

przekroczy 15 minut. Podkreśliła również znaczenie dotarcia z informacją do 

mieszkańców gminy, nie tylko do uczestników wcześniejszych spotkań.  

Przewodniczący Rady poinformował, że będzie zgoda na przedstawienie tego materiału 

 i zwrócił się do wójta z prośbą, by na przyszłość informować Przewodniczącego Rady 

 o takich prezentacjach.  

Agnieszka Borycka przedstawiła podział inwestycji na cztery etapy, wskazując, że 

obecnie omawiany projekt dotyczy etapu pierwszego, który jest objęty dofinansowaniem 

na poziomie 85%. Kolejne etapy to m.in. budowa parkingu Park&Ride, a także budowa 

pumptracka w ramach środków z Ministerstwa Sportu. Przedstawiono źródła 

finansowania inwestycji, w tym: 

− środki z Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego (4 mln zł) – przeznaczone wyłącznie na projekty z zakresu 

turystyki i dziedzictwa kulturowego, 

− środki z innego instrumentu terytorialnego – Związku Gmin Gór Świętokrzyskich 

(5 mln zł), również przeznaczone na turystykę, 

− program „Polska Wschodnia” (dla budowy parkingu), 

− planowane środki z Ministerstwa Sportu (na infrastrukturę sportową – pumptrack), 

− środki z MKiDN (na ekspozycję stałą w Centrum). 

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka rozpoczęła prezentację 

dotyczącą inwestycji pn. Centrum Historii Lotnictwa, wskazując, że projekt jest 
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realizowany w ramach szerszego programu rewitalizacji centrum miejscowości Masłów 

Pierwszy. Podkreśliła, że zapisy dokumentów programowych, w tym gminnego programu 

rewitalizacji, zostały przyjęte przed kadencją obecnej Rady, a zakres inwestycji był 

uzgadniany z Urzędem Marszałkowskim na etapie wniosku o dofinansowanie. W dalszej 

części prezentacji przedstawiono podział inwestycji na etapy, wskazując, że obecnie 

realizowany zakres obejmuje pierwszy etap, w całości objęty 85% dofinansowaniem ze 

środków zewnętrznych. W ramach kolejnych etapów zaplanowano m.in. budowę parkingu 

P&R oraz toru typu pumptrack. Kierownik Borycka podczas omawiania źródeł 

finansowania zwróciła uwagę, że projekt korzysta z różnych instrumentów wsparcia –  

w tym dwóch odrębnych źródeł Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, programu 

„Polska Wschodnia” oraz planowanego wsparcia z Ministerstwa Sportu i Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Wskazano, że środki te mają ścisłe przeznaczenie 

tematyczne – głównie na turystykę i dziedzictwo kulturowe – i nie mogą być wydatkowane 

na inne cele. 

Kierownik PiRG zaznaczyła, że wszystkie gminy uczestniczące w ZIT przygotowały 

własne projekty z zakresu dziedzictwa kulturowego, a projekt Masłowa wyróżnia się 

unikalnym położeniem oraz bogatą historią lotnictwa, co czyni go atrakcyjnym również dla 

turystów spoza gminy. 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki podsumował budżet projektu – całkowity koszt 

inwestycji wynosi ok. 13 mln zł, z czego środki zewnętrzne pokrywają ponad 70%. 

Wskazano, że wcześniejsze informacje o 10 mln zł dofinansowania i całkowitej wartości 

zadania na 10 mln zł były błędne i mogły wprowadzać w błąd opinię publiczną. 

Na etapie prezentacji, gdy omawiano uwarunkowania wynikające z dokumentów 

strategicznych, Przewodniczący Rady Gminy dwukrotnie przerwał wypowiedź, prosząc o 

skrócenie wystąpienia. Wskazywał, że część omawianych informacji została już wcześniej 

przekazana radnym i mieszkańcom.  

Agnieszka Borycka kontynuowała, zaznaczając, że wiele osób – w tym nieobecni na 

wcześniejszych spotkaniach mieszkańcy – powinni mieć możliwość zapoznania się z 

treścią inwestycji także za pośrednictwem transmisji z sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował za prezentację i zwrócił uwagę, że sesja to nie jest 

jednak miejsce na tego typu prezentacje. Można ją przedstawić w internecie.  

Wójt Gminy odpowiedział, że oczywiście Przewodniczący kieruje obradami Rady. Jednak 

uważa, że omawianie uzasadnienia do uchwały nie ma limitu czasowego. Wieloletnie 

dążenia Przewodniczącego rady do otwartości do przekazywania informacji 

mieszkańcom, społeczności wpisuje się w te działania.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że poprosiliście państwo o 15 minut wypowiedzi  

na prezentację, otrzymaliście 20 minut.  

Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Andrzej Pedrycz poprosił 

o możliwość dokończenia prezentacji, gdyż jest to bardzo ważna inwestycja, o której 

mieszkańcy mogą nie wiedzieć. 
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Przewodniczący Rady odpowiedział, że prezentacja była przedstawiana na spotkaniach.  

Kierownik PiRG Agnieszka Borycka odpowiedziała, że 20 minut na przedstawienie 

prezentacji inwestycji, która była przygotowywana 9 lat to naprawdę niewiele. 

W odpowiedzi Przewodniczący Rady przytoczył czas o jaki wnioskowano oraz czas dany 

do przedstawienia prezentacji zaznaczając, ze były ustalenia, żeby szybko procedować 

sprawy.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło zabrał 

głos informując, że spieramy się tutaj o prezentację, a nie skupiamy się na meritum. 

Dofinansowanie w wysokości około 10 milionów zł, więc warto omówić tę sprawę. Część 

mieszkańców nie ma wiedzy czego dotyczy ten projekt i prezentowanie tak dużego 

obiektu wypadało by doprowadzić do końca.  

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel przedstawił korespondencję 

jaką prowadził z urzędem w sprawie szczegółowych materiałów projektu centrum. Pakiet 

informacji został przygotowany i przekazany Radzie. Radny Ksel poinformował, że ciężko 

było rozmawiać o czymś, do czego dokumentację otrzymaliśmy później.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że przedstawione przed laty kwoty miały 

prawo ewoluować. Zarówno przedstawiona prezentacja jak i przekazane materiały nie 

mają wpływu na podjęcie decyzji przez niektórych radnych. Wójt przypomniał, że na 

wniosek kilku radnych ten punkt został zdjęty z porządku obrad poprzedniej sesji  

i przedstawił historię pozyskiwania środków na to zadanie oraz przebieg prac nad tym 

zadaniem.   

Radny Ksel zabrał głos odnosząc się do wypowiedzi wójta w zakresie realizacji celów  

i poinformował, że cele radnego są inne i nie może poprzeć tych działań na tym etapie 

biorąc pod uwagę wnioski składane przez radnych. Radny uważa, że jest wiele inwestycji 

do zrealizowania.   

Kierownik PiRG poinformowała o dalszych etapach działań.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia 

Bakalarz–Borkowska - (Ad Vocem) zwróciła się z pytaniem o ewentualny wpływ planów 

województwa dotyczących rozwoju lotniska w Masłowie na sens realizacji inwestycji. 

Zasugerowała, że może warto byłoby poczekać na rozstrzygnięcia dotyczące środków na 

obronność i związaną z tym infrastrukturę. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że planowana przez województwo 

inwestycja na terenie lotniska będzie miała charakter zamknięty, z ograniczonym 

dostępem dla osób z zewnątrz. Zaznaczył, że planowany przez gminę obiekt ma zupełnie 

inną funkcję – jako ogólnodostępna instytucja kultury, otwarta codziennie, również  

w weekendy. Podkreślił, że nie należy traktować tych dwóch projektów jako 

konkurencyjnych. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia 

Bakalarz–Borkowska odniosła się do frekwencji podczas spotkań informacyjnych  

w kwietniu i maju, wskazując na niewielką liczbę mieszkańców. W jej ocenie świadczy to 
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o niskim zainteresowaniu inwestycją. Radna wskazała na brak wystarczających 

odpowiedzi na pytania zadane podczas komisji oraz niewystarczający czas na analizę 

dokumentów inwestycyjnych. Szczególną uwagę zwróciła na szacowane roczne koszty 

utrzymania obiektu, które według niej mogą przekraczać 1 mln zł, uwzględniając koszty 

energii, ogrzewania oraz dodatkowych etatów. Podniesiono również argumenty o 

wysokich kosztach utrzymania istniejących obiektów, w tym Szklanego Domu, oraz 

obawy, że Centrum Historii Lotnictwa stanie się kolejnym obiektem generującym 

wyłącznie koszty bieżące. Radna zaproponowała alternatywne przeznaczenie środków, 

m.in. na infrastrukturę komunikacyjną, w tym brakujące chodniki i infrastrukturę drogową. 

Bezpieczeństwo mieszkańców, w szczególności dzieci uczęszczających do szkół, 

powinno być priorytetem sugerując, że tego typu inwestycje są bardziej oczekiwane przez 

mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka zaznaczył, że nie jest przeciwny inwestycjom w gminie, jednak Centrum 

Historii Lotnictwa budzi wiele kontrowersji i nie uzyskało jednoznacznego poparcia 

mieszkańców. Jego zdaniem priorytetem w gminie powinny być obecnie zadania 

związane z bezpieczeństwem, infrastrukturą drogową i komunikacyjną. 

Wójt Gminy zaznaczył, że jego rolą jest pozyskiwanie środków z zewnątrz i realizacja 

zadań i to robi. Wójt zaznaczył, że w wypowiedziach medialnych nie stosuje tonu 

politycznego i stara się trzymać faktów. Podkreślił, że prezentacja dotycząca Centrum 

Historii Lotnictwa miała charakter merytoryczny.  

Kolejne przerwanie wypowiedzi przez Przewodniczącego wywołało reakcję wójta, który 

zwrócił się o umożliwienie kontynuacji prezentacji wskazując, że ma ona charakter 

informacyjny i dotyczy projektu ujętego w WPF. Podkreślił, że przedstawienie szczegółów 

inwestycji jest zasadne i mieści się w porządku obrad. 

Kierownik PiRG Agnieszka Borycka podziękowała wszystkim osobom i instytucjom 

zaangażowanym w przygotowanie projektu. Złożyła podziękowania wójtowi, zastępcy 

wójta, sekretarzowi gminy, skarbnikowi oraz Referatowi Finansów za wsparcie  

i merytoryczne przygotowanie dokumentacji projektowej. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło 

zaargumentował szczegółowo potrzebę budowy obiektu i przebudowy centrum Masłowa. 

Jest to zadanie ważne, potrzebne, ciekawe, które będzie przyciągać turystów do gminy. 

Radny zaapelował o podjęcie uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński w odpowiedzi wyjaśnił, że 

wsłuchiwał się w wypowiedź wójta. Zdaniem przewodniczącego centrum Masłowa trzeba 

zagospodarować, ale w sposób najbardziej efektywny. Przewodniczący Rady wyraził żal 

z powodu braku wcześniejszego zaangażowania Rady w proces przygotowania 

inwestycji. Zaznaczył, że radni zostali zaproszeni do udziału w spotkaniu ogólnym  

z mieszkańcami dopiero w kwietniu, a dane finansowe pojawiły się dopiero kilka tygodni 

później. W jego ocenie tempo prac oraz komunikacja z Radą były niewystarczające.  
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Wójt Gminy odniósł się do poszczególnych uwag zgłoszonych przez przewodniczącego 

Rady (kawiarnia, filmoteka).  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie, Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński zamknął dyskusję.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2025-2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wojciech Haba, Artur Lis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (8) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Piotr Kapuściński, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Justyna Łakomiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teodora Jagiełło 

Rada Gminy nie podjęła uchwały.  

 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło zapytał  

o projekty boisk wpisane do budżetu. W Masłowie jest plan zmiany nawierzchni istniejącej, 

a w Mąchocicach Kapitulnych planowane jest kolejne boisko, podczas gdy mamy inne 

ważniejsze zadania.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Mateusz Fąfara nawiązując do dyskusji  

i poprzedniego głosowania zabrał głos informując, że projekt centrum Masłowa powstawał 

9 lat. Wszystkim zależy na poprawie centrum, a nie potrafimy się dogadać. Zdaniem 

radnego brakuje komunikacji w tym zakresie, spotkanie na które zostali zaproszeni radni 

(9 kwietnia br.) było spotkaniem z mieszkańcami. Radny jest za przebudową tego miejsca 

ale z odpowiednią infrastrukturą wokół. Radny zapytał czy w planowanym amfiteatrze 

będzie organizowana Biesiada, czy nie lepiej zbudować skatepark lub pumptrack  

z prawdziwego zdarzenia. Radny dodał, że ma nadzieję, iż temat wróci pod dyskusję, 

ponieważ będąc wieloletnim samorządowcem jest mu przykro, że musiał tak zagłosować.  

W odniesieniu do wypowiedzi radnego Zegadło – plac rekreacyjny w tym boisko jako 

kontynuacja tego projektu, który procedowany jest od lat 2010-2014, czyli również przez 
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Pana. Przeznaczane są na to środki z funduszu sołeckiego, oczywiście gmina dokłada do 

tego i dzięki temu krok po kroku działamy. Radny zacytował wypowiedź Wójta, że wie iż 

będą realizowane projekty i dodał, że tego nie wie, bo w wypowiedzi wybrzmiało, że 

wszystko zależy od powiatu. Rozważamy budowę centrum Masłowa, a radny Fąfara nie 

ma jak bezpiecznie wrócić ze szkoły czy przejść ulicą Górną, bo samochody jeżdżą jak 

szalone. Radny zapytał o budowę przejścia dla pieszych na ulicy Łysogórskiej  

i o oświetlenie boiska.   

Radny Piotr Zegadło - (Ad Vocem) poinformował, że jest to ten sam mechanizm, razem 

głosowaliśmy za budową boiska i realizujemy zadanie teraz. Na takiej samej zasadzie 

zdecydowano o centrum Masłowa i jak pojawia się możliwość dofinansowania to chcemy 

realizować zadanie. Budowa boiska od podstaw też niesie za sobą koszty, potem koszty 

utrzymania, oświetlenia itd.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Mateusz Fąfara - (Ad Vocem) odpowiedział, 

że nie mówi o kosztach tylko chciałby aby centrum Masłowa kojarzyło się z wow! Radny 

dodał, że nie lubi półśrodków, a zadanie dotyczące boiska przejął po poprzednikach. 

Radny zwrócił uwagę na to, że mieszkańcy okręgu, który reprezentuje dalej czekają na 

ważną inwestycję jaką jest chodnik.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odniósł się do poszczególnych uwag (foodtrack jest 

jeden, pumptruck czy skatepark – nie ma na to miejsca). Amfiteatr jest uwzględniony na 

potrzeby mieszkańców (koncerty, występy) i to wpisuje się w turystykę. W odniesieniu do 

wskazanych przez radnego Fąfarę zadań: oświetlenie jest na etapie realizacji, przejście 

dla pieszych zostało rozstrzygnięte, jednak z informacji jakie docierają do nas – wybrany 

wykonawca chce się wycofać. Wójt Gminy odniósł się również do przedstawianych 

informacji w mediach na temat Centrum Masłowa i dodał, że liczył na podjęcie uchwały  

w dniu dzisiejszym. W tym momencie wraca do KOF informacja, że zadanie nie zostało 

przyjęte, ale nie oznacza to że podzielicie się tymi pieniędzmi, bo można je wykorzystać 

tylko na konkretne działania. Wójt Gminy dodał, iż ma nadzieję, że temat centrum szybko 

wróci, będzie mógł być realizowany i zadeklarował chęć rozmów w tym zakresie  

z każdym, kto będzie chciał porozmawiać. W odniesieniu do wypowiedzi radnego Zegadło 

Wójt dodał, że bez względu a podziały w Radzie Gminy – dla niego każde sołectwo jest 

tak samo ważne i w każdym są zadania do realizacji.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zaapelował, by nie 

rozbudowywać wypowiedzi jeśli jest to możliwe i podał przykład Powiatu, gdzie trzeba 

było przerwać sesję ze względu na godzinę 22:00.  

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel zabrał głos cytując wypowiedź 

wójta. Celem wypowiedzi radnego było by robić coś dobrze, jeśli już to robimy. Zdaniem 

radnego jeśli w centrum nie mieści się pumptrack z prawdziwego zdarzenia, to nie 

stosować tam półśrodków. Radny odniósł się do wypowiedzi radnego Zegadło 

wyjaśniając, że w Pacanowie wybudowano centrum bajki a u nas w tym czasie Szklany 

Dom, który z tego co wójt mówi już wymaga napraw konserwatorskich.  
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato - (Ad Vocem) zwrócił się do radnego Ksela, że taka 

dyskusja może trwać w nieskończoność. Nawet dzisiaj padały opinie „róbmy” więcej”, 

„róbmy porządniej”  czy „dostawmy obiekty”. Jeśli nie ma woli zrobienia tam pumptruck to 

nie musimy go robić. Tylko należy mieć świadomość, że jeśli nie skorzystamy z 

dofinansowania to część zadań będziemy musieli zrealizować ze środków własnych. Wójt 

Gminy wyjaśnił możliwości kontynuowania prac etapami. Na chwilę obecną do budżetu 

wójt zaproponował tylko te prace, które są objęte dofinansowaniem.  

Nie zgłoszono więcej uwag.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wojciech Haba, Artur Lis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (8) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Piotr Kapuściński, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Justyna Łakomiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teodora Jagiełło 

Rada Gminy nie podjęła uchwały.  

 

d) w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Masłów na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza 

na terenie Gminy Masłów  

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że dyskutowaliśmy na 

komisjach, żeby nie popełniać błędów z zeszłego roku i przede wszystkim informować, 

informować i jeszcze raz informować.  

Brak głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa 

Głosowano w sprawie: zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Masłów na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza 

na terenie Gminy Masłów 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Piotr Kapuściński, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, 

Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Durlik, Teodora Jagiełło 

Uchwała nr XX/141/2025 została przyjęta. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na 

nieruchomości nr 1161/12 położonej w Mąchocicach Kapitulnych, stanowiącej 

własność Gminy Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin przedstawiła projekt uchwały.  

Brak zgłoszeń w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Głosowano w sprawie: wrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

gruntowej na nieruchomości nr 1161/12 położonej w Mąchocicach Kapitulnych, 

stanowiącej własność Gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Piotr 

Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna 

Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Teodora Jagiełło 

Uchwała nr XX/142/2025 została przyjęta.  
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f) w sprawie zmiany uchwały Nr LI/517/2018 Rady Gminy Masłów z dnia 19 lipca 

2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Mąchocicach Kapitulnych, stanowiącej własność Gminy Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin omówiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Mateusz Fąfara zapytał czy w tej uchwale 

chodzi o regulację zmiany uchwały, którą podjęli poprzednicy. Jednak radny nie wyraża 

zgody na sprzedaż nieruchomości dlatego zadeklarował, że będzie głosował przeciwko 

podjęciu tej uchwały.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka zabrał głos informując, że również będzie głosował przeciwko ponieważ 

w Mąchocicach jest bardzo dużo sprzedanych działek i budynków.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato - (Ad Vocem) zwrócił się z pytaniem do radnego Kuzki, 

które budynki i które działki zostały sprzedane w Mąchocicach. Wójt podkreślił, że wie o 

jednej nieruchomości, która została sprzedana osobie, która tam mieszka. 

Radny Mirosław Kuzka - (Ad Vocem) odpowiedział, że na pewno sklepy (gdzie była 

apteka). 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie były to grunty samorządowe.  

Radny Mirosław Kuzka odpowiedział, że na pewno sołeckie. Kolejna rzecz: mleczarnia, 

„Kowalówka”.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podkreśl, że od kiedy został wójtem, nie sprzedał  

w Mąchocicach żadnych gruntów ani budynków poza działką 300 m (tzw. Kowalówka), 

która była zamieszkiwana przez osoby. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz zapytał, czy nie można  

w między czasie scalić tego gruntu i wystawić go na rynek w dzierżawę.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że to też pojawiało się  

w dyskusji na komisjach o rozważenie w pierwszej kolejności długoterminowego najmu. 

Wójt Gminy wyjaśnił szczegółowo z czego wynika obowiązek doprowadzenia do 

ogłoszenia przetargu na sprzedaż na podstawie uchwały Rady Gminy i opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach. Jeśli teren nie zostanie sprzedany, to wójt podejmie 

kolejne kroki. 

Wiceprzewodniczący Michał Leśkiewicz - (Ad Vocem) zapytał jaka wartość gruntu była 

założona w budżecie.  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki odpowiedział, że 1.800.000 zł. 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel odniósł się do treści 

uzasadnienia i przedstawianego uzasadnienia na komisjach. Radny jest przeciwny 

sprzedaży i wyzbywania się mienia gminnego; zadanie od 7 lat jest wpisywane do budżetu 

i bez sprzedaży budżet się bilansuje dzięki ciężkiej pracy wójta i skarbnika. Ponadto 

słyszymy o 11 milionowej nadwyżce w budżecie więc zabezpieczenie finansowe i sytuację 

mamy dużo lepszą niż w poprzednich latach.   
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato potwierdził, że dyskusja na komisji była dłuższą 

dyskusją. Wójt zwrócił się do radnego Ksela z pytaniem, czy był to inny projekt uchwały 

niż przedstawiony dzisiaj. Ponieważ nie ma autopoprawki to jest to ten sam projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/517/2018 Rady Gminy Masłów z dnia 19 lipca 

2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Mąchocicach Kapitulnych, stanowiącej własność Gminy Masłów. Wójt dodał, 

ze w trakcie tej dyskusji radny Ksel zarzucił mu, że używa słowa „scalenie” a powinien 

używać słowa „sprzedaż”, co zostało wyjaśnione. Można to sprawdzić, bo pan 

Przewodniczący używał tabletu nie tylko do prowadzenia obrad, ale prawdopodobnie do 

nagrywania wizji i fonii, o czym nie poinformował przed nagrywaniem.  

Radny Tomasz Ksel - (Ad Vocem) odnosząc się do kwestii nagrywania wyjaśnił, że hak 

najbardziej nagrywane było, Przewodniczący ustawił telefon na statywie i nagrywał 

przebieg obrad. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło zapytał 

czy bez względu na przebieg głosowania tej uchwały, grunty w większości mogą zostać 

przekazane do sprzedaży, bo uchwała o wyrażeniu zgody na sprzedaż została podjęta 

wcześniej.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że było to przedmiotem dyskusji na komisji. Podjęcie 

tej uchwały ułatwi sprzedaż.  

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin wyjaśniła, że obowiązuje zgoda na sprzedaż działki nr 391/4, z tym, że sprzedaż 

tej działki będzie mniej atrakcyjna przez rozdzielenie z drogą. Kwestia druga jest taka, ze 

obrys budynku wykracza poza tę działkę.  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki poinformował, że kwestie ogłoszenia 

przetargu w tej sprawie były podane zarówno przy procedowaniu projektu budżetu i jego 

uchwaleniu oraz w rozmowach indywidualnych. Skarbik wyjaśnił, że wpisując dochody ze 

sprzedaży mienia do budżetu musi być to w odpowiedni sposób uzasadnione i na jakiej 

podstawie. Skarbnik wyjaśnił szczegółowo jaki wpływ ma to na wskaźniki i opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach oraz przypomniał pismo skierowane przez 

RIO, co w zakresie tej sprzedaży się dzieje  (pismo z sierpnia 2024 roku), o którym pan 

Przewodniczący Rady wiedział. Prawdopodobnie w tym roku taka informacja również 

wpłynie i to także obliguje gminę do podjęcia działań.  

Przewodniczący Rady Piotr Kapuściński potwierdził, że takie pismo wpłynęło, co nie 

oznacza, że można spróbować uwolnić ten teren pod długoletnią dzierżawę lub go 

zagospodarować.  

Brak kolejnych uwag w tym punkcie. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
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Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr LI/517/2018 Rady Gminy Masłów z dnia 19 

lipca 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Mąchocicach Kapitulnych, stanowiącej własność Gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wojciech Haba, Artur Lis, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (8) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Piotr Kapuściński, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Justyna Łakomiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teodora Jagiełło, Andrzej Pedrycz 

Rada Gminy nie podjęła uchwały.  

 

g) w sprawie najmu ośrodków zdrowia w Masłowie Pierwszym i Mąchocicach 

Kapitulnych, z przeznaczeniem na działalność w zakresie ochrony zdrowia,  

w drodze przetargu nieograniczonego 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna 

Kucmin omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka zabrał głos informując, że robią ogromną kasę na tych dwóch ośrodkach, 

to nie możliwe, żeby były problemy z płatnościami. Co do jakości usług były zastrzeżenia 

bardzo duże.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Mateusz Fąfara zapytał czy wiadomo, co 

spowodowało, że Centrum Medyczne Zdrowie się zreflektowało i jest zainteresowane 

świadczeniem usług w naszych budynkach. Ponieważ do 15 maja „straszyli” nas, że 

otworzą swój ośrodek, co zdaniem radnego byłoby najlepszym rozwiązaniem dla 

mieszkańców, bo mieli by wybór. Radny zgłosił uwagi do właścicieli firmy, że był z nimi 

ciężki kontakt i nie informowali o nieobecności lekarzy. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że Centrum Medyczne, ma swój zarząd, 

właściciela i są to ich decyzje. W odniesieniu do skarg, Narodowy Fundusz Zdrowia 

odnotował 5 skarg od 2019 roku, z czego 3 były w części zasadne, a dwie bezzasadne. 

Radny Fąfara - (Ad Vocem) zabrał głos informując, że obawia się dalszej współpracy  

i zapytał czy taki podmiot można traktować poważnie.  

Kierownik referatu RGKiOŚ Anna Kucmin przypomniała, że przedłożony projekt uchwały 

nie określa zakresu świadczonych usług. Gmina ma obowiązek racjonalnego 

gospodarowania mieniem. 
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Radny Mirosław Kuzka - (Ad Vocem) odniósł się do wypowiedzi wójta, że do gminy nie 

było dużo skarg, ale do nas było mnóstwo. Radny dodał, że nie ufa temu podmiotowi, 

stracili zaufanie u mieszkańców. Radny dodał, że nie wie jak prawnie można to zrobić, ale 

jego zdaniem podmiot powinien być wykluczony.  

Wójt Gminy - (Ad Vocem) odpowiedział, że jest to niepubliczny zakład opieki zdrowotnej. 

Skargi które państwo odbierali, ewentualnie te które trafiały do urzędu były przekazywane 

i wyjaśniane na bieżąco. Urząd bazuje na przepisach i na ten moment jedna firma ma 

podpisaną umowę z terminem do końca października, druga firma złożyła akces. Umowa, 

która jest obowiązuje. 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel odniósł się do korespondencji 

kierowanej do rady i urzędu od podmiotu Zdrowie i dodał, że nie wie jak traktować taki 

podmiot. Radny odniósł się również do umowy podmiotu z NFZ w zakresie świadczonych 

usług oraz deklaracji na ich rozszerzenie i dodał, że nie ogarnia tego, że podmiot 

wystosował apel do mieszkańców za pośrednictwem urzędu, obwiniając za tę sprawę 

radnych.  

Radca Prawny Iwona Kowalska poinformowała, iż rozumie wątpliwości radnych, jednak 

należy podkreślić, że nie jest to konkurs na firmę dotyczący świadczeń medycznych. 

Gmina jako właściciel nieruchomości gminnych zobowiązana jest do zabezpieczenia tych 

nieruchomości, aby nie stały puste i przynosiły dochód gminie. Robimy to w drodze 

przetargu zgodnie z wewnętrznymi aktami i ustawą, z których wynika, że tryb podstawowy 

to tryb przetargowy. Nie ma żadnego uzasadnienia, żeby w na tym etapie wykluczyć 

jakikolwiek podmiot z tego przetargu. Radca prawny zwróciła uwagę, że nie jest to 

przetarg dla dwóch podmiotów, to przetarg nieograniczony, do którego może przystąpić 

jakikolwiek podmiot zainteresowany świadczeniem usług medycznych na terenie gminy. 

Zgodnie z wewnętrznym aktem można uzależnić warunki najmu od spełnienia 

dodatkowych wymogów, tj. świadczenie usług podstawowej opieki zdrowotnej, zgodnie  

z umową zawartą z NFZ. Radca prawny podkreśliła, ze nie można z tego uczynić 

kryterium przetargu, bo kryterium jest jedno: cena za wynajem. Umowa nie może również 

w sposób swobodny przewidywać jej wypowiedzenia. Opinia dotycząca rozwiązania 

umowy została przedstawiona Przewodniczącemu Rady. Radca prawny wyjaśniła 

szczegóły opinii podkreślając, że zapisy tej umowy nie przewidują możliwości jej 

wypowiedzenia. Istnieje jedynie możliwość natychmiastowego rozwiązania umowy pod 

pewnymi warunkami, które na dzień dzisiejszy nie zostały spełnione. Radca Prawny 

wyjaśniła na przykładach jakie warunki mogą zostać zawarte w planowanym przetargu. 

Należy zrozumieć, że gmina nie ma wpływu na prywatne ośrodki zdrowia w takim zakresie 

w jakim Państwo wymagacie, bo prowadzenie ośrodka zdrowia nie jest zadaniem gminy. 

Zadaniem gminy jest należyte, gospodarczo uzasadnione wykorzystywanie budynków.  

W sytuacji kiedy jest więcej niż jeden oferent radca prawny podkreśliła, że nigdy nie 

zarekomendowałaby wójtowi wykluczenie któregokolwiek z tych oferentów w ten sposób, 

aby przedłożyć uchwałę o bezprzetargowym najmie na kolejne 5 lat, bo rodziłoby to 
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podejrzenia, że z jakichś powodów pozostałe podmioty są z tego przetargu wykluczone, 

bez konkretnego uzasadnienia. Przetarg jest podstawowym trybem wynajmu budynków, 

a wójt potrzebuje uchwały rady gminy tylko z uwagi na długość tej umowy. Ilość lekarzy 

nie może być w żadnym wypadku kryterium najmu budynków gminnych, wręcz gmina 

mogłaby się narazić na zarzut tego tytułu, że  przetarg jest pozorny i wyklucza pewne 

grono podmiotów świadczących usługi zdrowotne. Prywatny ośrodek zdrowia uważany 

jest za ośrodek, który należycie świadczy swoje usługi, jeśli wypełnia umowy  

z Narodowym Funduszem Zdrowia i nie ma na niego uzasadnionych skarg skierowanych 

do NFZ-tu i do rzecznika praw pacjenta. Radni nie mają kompetencji, żeby stwierdzić czy 

skargi mieszkańców są zasadne czy nie. Skargi mieszkańców mogą dotyczyć pewnych 

niedogodności, mogą być zrozumiałe i nie oznacza to, że mieszkańcy nie mają racji.  Ale 

na podstawie niepotwierdzonych przez NFZ czy przez rzecznika praw pacjenta skarg 

pacjentów, nie można w trybie natychmiastowym rozwiązać umowy najmu czy dzierżawy 

w trybie natychmiastowym, za którym idzie zarabianie pieniędzy utrzymywanie się na 

rynku przez podmiot, w sytuacji gdy umowa najmu jest zawarta na czas oznaczony. Radca 

prawny podała jako przykład przedsiębiorcę, który zawiera umowę najmu czy dzierżawy 

na czas określony i pod ten czas określony robi sobie plany finansowe czy plany rozwoju. 

Gmina naraziłaby się na odpowiedzialność odszkodowawczą rozwiązując w chwili 

obecnej umowę najmu na czas oznaczony, prawdopodobieństwo skuteczności tego 

roszczenia byłoby większe niż korzyści które z tego tytułu gmina miała by mieć. Nawet 

biorąc pod uwagę że na kilka miesięcy przed zakończeniem tej umowy najmu gmina 

rozwiąże ją w trybie natychmiastowym – nie ma to żadnego wpływu na przetarg, który 

ogłaszamy. Przetarg będzie nieograniczony,  do niego powinny móc przystąpić wszystkie 

podmioty które świadczą usługi POZ, aby konkurencja była rzeczywista.  

Radny Kuzka - (Ad Vocem) zapytał, czy to oznacza, że można lekceważąco podchodzić 

do swoich obowiązków, nie wywiązywać się z umowy i być traktowanym tak jak firma 

nowa, z potencjałem.  

Radca Prawny Iwona Kowalska odpowiedziała, że w jej ocenie nie można i zwróciła się 

do radnego Kuzki, że jest to jest zdanie. Radca Prawny wyjaśniła, że nie zna w chwili 

obecnej dowodu, który gmina mogłaby przedstawić w sądzie, a który świadczył by o tym, 

że najemca naruszył przepisy umowy w sposób zawiniony. 

Radny Kuzka zapytał, czy brak obecności lekarza np. w poniedziałek, chociaż miał być, 

to nie jest naruszenie umowy.  

Radca Prawny odpowiedziała, że poleca przeanalizować zapisy umowy, nawet ze swoim 

prawnikiem, skoro pan radny nie ufa pani mecenas. W opinii radcy prawnego jest to 

obszernie opisane. Zapisy umowy uzależniały rozwiązanie tej umowy nie tylko od 

wystąpienia pewnych zdarzeń faktycznych, ale również od tego, ze zdarzenia te były 

przez najemcę zawionie. Zawiniona mogłaby być taka nieobecność lekarza w ośrodku, 

która była by sprzeczna z kontraktem z NFZ. Radca Prawny dodała, że nie ma wiedzy  

o takich sytuacjach.  



 

S t r o n a  20 | 25 

Radny Tomasz Ksel zapytał o korespondencję kierowaną przez CM Zdrowie. Skoro padło, 

że nie można wypowiedzieć umowy, to powinno to obowiązywać obie strony. W piśmie 

CM Zdrowie deklaruje, że wypowie umowę. Radny odniósł się także do protokołu 

uzgodnień, jaki został przekazany radnym. Skoro rada nie ma wpływu na jakość 

świadczonych usług, zgodnie z tym o czym radca mówiła, radny poprosił o odniesienie 

się do tego.  

Radca Prawny Iwona Kowalska wyjaśniła, że nie świadczy usług dla podmiotu 

medycznego, ale gdyby tak było to nie rekomendowałaby wcześniejszego rozwiązania 

umowy i wyjaśniła jakie roszczenia przysługiwałyby gminie i Centrum Medycznemu 

Zdrowie. W odniesieniu do protokołu uzgodnień, radca prawny wyjaśniła, że jest to 

element procedury zawierania umowy najmu, w sytuacji, kiedy nie wiemy o żadnym innym 

oferencie i wójt decyduje się na organizację najmu w drodze bezprzetargowej. Radca 

Prawny podkreśliła, że w zakresie organizacji trybu przetargowego – jest to tylko w gestii 

organu wykonawczego i podała przykłady, jakie elementy można zawrzeć w przetargu. 

Radca prawny dodała, że nigdy nie spotkała się z tym, żeby radni naciskali na to, by nie 

odbył się przetarg, ponieważ jest to najkorzystniejsza forma dla  gminy jako właściciela 

budynku.  

Radny Ksel - (Ad Vocem) ponownie zabrał głos informując, że nie do końca zrozumiał. 

Opinię prawną otrzyma w dniu wczorajszym i nie zapoznał się z nią, za co przeprosił. 

Radny zapytał, czy zapisy protokołu uzgodnień to luźne zapisy, które nie mogą mieć 

przełożenia na umowę. Radny dodał, że prawni CM Zdrowie mógł to inaczej przedstawiać; 

ich ryzyko finansowe jest dużo mniejsze. Jednak na poprzedniej sesji informowano 

radnych, że brak podjęcia decyzji rady doprowadzi do wypowiedzenia umowy przez firmę 

i od czerwca mieszkańcy pozostaną bez opieki medycznej. Wtedy nie było informacji, że 

firma nie może tak zrobić. Radny przypomniał przebieg poprzedniej sesji dodał, że dzisiaj 

wsłuchując się w stanowisko pani mecenas – nie miało to przełożenia. Radny Ksel 

podkreślił, że nie stoją mocno przeciwko przetargowi tylko chodzi o kryteria przetargowe. 

Tu jest oczekiwanie i wątpliwość. Radny dodał, że przyswaja sobie i rozumie, iż jest to 

kompetencja organu wykonawczego. 

Radca Prawny Iwona Kowalska przedstawiła koszty wynajmu i wyjaśniła, że iż jej zdaniem 

najemca podjął ryzyko wystosowując pismo tej treści, żeby znać swoją sytuację na 

przyszłość. Pani mecenas odnosząc się do wypowiedzi radnego dodała, iż jest jej przykro, 

że rady nie zapoznał się z jej opinią prawną i przedstawiła przebieg sprawy. Opinia 

dotycząca przetargu została wysłana Przewodniczącemu Rady 22 maja, radni 

otrzymywali opinie w różnych sprawach. W każdym mailu pani mecenas ma wpisaną 

klauzulę, w razie gdyby omyłkowo wpisała adres kogoś innego. Od początku kadencji 

radca koresponduje z radnymi w różnych sprawach i nigdy nikt nie miał wątpliwości 

dotyczących zawartej klauzuli. Radca Prawny odesłała radnego Ksela do zapoznania się 

z opinią prawną i wyjaśniła zasady przetargu, informując jednocześnie, że jeszcze nie 

pracuje nad warunkami, ponieważ nie ma uchwały w tej sprawie. Radca Prawny 
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przedstawiła swoje rekomendacje podkreślając, ze dołoży wszelkich starań aby przetarg 

i umowa na najem budynków były sporządzone ze starannością i korzyścią dla gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński - (Ad Vocem) zabrał głos 

informując, że cieszy się iż kwestia korespondencji została wyjaśniona. W sprawie 

Centrum Historii Lotnictwa cała korespondencja była zamieszczona w esesji. 

Przewodniczący dodał, że nie wyczuł tego, że powinien opinię, którą otrzyma na swoją 

skrzynkę mailową – przekazać radnym.   

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło 

przypomniał meritum tej uchwały, czyli wynajmu budynków ośrodków zdrowia. Z tego co 

radny zrozumiał z wypowiedzi pani mecenas kryterium przetargu może być tylko cena. 

Radny na podstawie przykładów upewnił się co może zostać wpisane w warunkach.  

Przewodniczący Rady odniósł się do obowiązującej umowy na najem ośrodków zdrowia. 

W ocenie Przewodniczącego zapisy te dają legitymację do rozwiązania tej umowy, ale 

zgadza się, ze rozwiązanie tej umowy nie spowoduje tego, że podmiot nie będzie mógł 

wystartować w przetargu. Przewodniczący Rady poinformował, że rozmawiał  

z prawnikami i uważa, że można to zrobić zgodnie z prawem i zasadami postępowania 

przetargowego, co również było przedmiotem rozmów z wójtem. Przewodniczący Rady 

przytoczył ustalenia z rozmów i zapytał co w przypadku ustalenia najmu na okres 3 lat, 

czy jest wymagana zgoda Rady jak w przypadku najmu na 5 lat.  

Radca Prawny Iwona Kowalska odniosła się do kryteriów, o których mówił 

Przewodniczący. Być może prawnicy, z którymi rozmawiał przewodniczący nie znają 

szczegółowych zasad wewnętrznych. W odniesieniu do obowiązującej umowy radca 

prawny podkreśliła, że ta umowa tez nie jest zła i wyjaśniła z czego wynika to zdanie. 

Odpowiadając na pytanie, radca prawny wyjaśniła, że organ wykonawczy ma obowiązek 

wynajmowania budynków z których sam nie korzysta, uzasadniając to stanowisko. 

Uchwała, którą dzisiaj państwo podejmujecie dla dobra mieszkańców, w żaden sposób 

nie ogranicza wyboru podmiotu, który będzie świadczył opiekę medyczną mieszkańcom 

gminy. Decyzja Rady w zakresie podjęcia uchwały wynika z okresu najmu (5 lat).  

Przewodniczący Rady dodał, że gdyby była sytuacja, że wójt przeprowadzi przetarg na 

okres 3 lat nie wyklucza to udziału tego podmiotu w przetargu.  

Radca Prawny Iwona Kowalska wyjaśniła podstawy prawne wynajmu.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów kończąc swą wypowiedź wyjaśnił, że uczestniczył 

prawie we wszystkich spotkaniach z podmiotem medycznym (poza jednym spotkaniem)  

i zacytował wypowiedz z jednego ze spotkań. Zdaniem Przewodniczącego powinna się 

odbyć rozmowa z podmiotem, który wyjaśniłby swoje powody takich działań oraz 

spotkanie z drugim podmiotem oraz, że jest dużo czasu na podjęcie decyzji 

Radny Piotr Zegadło podtrzymuje swoje stanowisko, by dzisiaj podjąć uchwałę i umożliwić 

przygotowanie procedury przetargu, skupiając się na określeniu warunków 

funkcjonowania. Zainteresowanie podmioty będą mogły wziąć udział w przetargu i być 

może inny lub inne podmioty będą mogły prowadzić ośrodki w Masłowie.  
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Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński - (Ad Vocem) odnosząc się do 

wypowiedzi radnego wyjaśnił, że będzie ciężko w kwestii warunków i dodał, że jest do 

października czas.  

Radny Piotr Zegadło - (Ad Vocem) wyjaśnił, że co do warunków jego zdaniem pani 

mecenas potwierdziła stanowisko radnego; nie można wykluczyć firmy.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady na 

temat spotkań i kontaktów. Wójt poinformował, że umawiał się z Przewodniczącym na 

cykliczne spotkania w każdy poniedziałek, ale pan Przewodniczący nie przyjął zaproszeń, 

nie pojawił się na żadnym z tych spotkań, kontaktów jest bardzo mało. Nawet jak Pan 

Przewodniczący jest na dyżurze – nie oczekuje kontaktu z wójtem, więc czemu miałby 

służyć ten telefon. Wójt dodał, że Przewodniczący Rady może do niego zadzwonić  

w każdej chwili.  

W odpowiedzi Przewodniczący Rady wyjaśnił, że ustalenia w krótkim okresie czasu się 

zmieniają; na spotkaniu byli również inni radni, którzy słyszeli tę wypowiedź.  

Kierownik RGKiOŚ Anna Kucmin zwróciła się do Przewodniczącego Rady z  informacją, 

którą już wcześniej przekazywała. Określone procedury nakładają szereg obowiązków jak 

wywieszenie informacji na 21 dni, więc wbrew pozorom tego czasu aż tak dużo nie ma. 

Przewodniczący Rady Piotr Kapuściński odpowiedział, że było to przedmiotem rozmów  

i ma pełną tego świadomość.  

Radny Tomasz Ksel - (Ad Vocem) zapytał co w przypadku, gdy umowa będzie nakazywała 

udostępnienie budynku podmiotowi, skoro w jednym z budynków trwa remont. Czy taki 

budynek może być przedmiotem przetargu. 

Radca Prawny Iwona Kowalska odpowiedziała, że ma informację iż remont jest do końca 

czerwca; umowa jest tak skonstruowana, że najemca musi zejść z budynku z chwilą 

zakończenia umowy więc gmina jest zabezpieczona. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato - (Ad Vocem) wypowiedzi Przewodniczącego wyjaśnił, 

że potrzebne są konkrety z tych wszystkich dyskusji czy spotkań. Wszystkie te dyskusje 

kończą się stwierdzeniem, że kiedyś coś zrobimy i się umówimy, a powinno być 

skonkretyzowane jakimiś sugestiami, czy określeniem kierunków działań. Jako przykład 

wójt podał wizytę komisji na stołówce w Masłowie, gdzie również byliśmy, widzieliśmy, ale 

żadnych  ustaleń komisji nie było. Wójt Gminy dodał, że obawia się odkładania w czasie 

decyzji Rady i zachęcił do podjęcia decyzji dzisiaj, deklarując wspólne opracowywanie 

dalszej procedury.  

Przewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi wójta przedstawiając jak ciężką pracę 

podjęli radni w tym czasie. Przewodniczący Rady odniósł się również do słów wójta  

w kwestii kontaktów.    

Radny Piotr Zegadło zabrał głos informując, że może te wywody powinny być w sprawach 

różnych, bo jeśli ktoś złoży skargę do wojewody, to nie obroni się tej dyskusji.  

Przewodniczący Rady dodał, że jest to sprawa wynajmu i że Przewodniczącemu Rady 

jest bardzo przykro.  
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Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa 

Głosowano w sprawie: najmu ośrodków zdrowia w Masłowie Pierwszym i Mąchocicach 

Kapitulnych, z przeznaczeniem na działalność w zakresie ochrony zdrowia, w drodze 

przetargu nieograniczonego 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wojciech Haba, Artur Lis, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (8) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Piotr Kapuściński, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Justyna Łakomiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Teodora Jagiełło, Andrzej Pedrycz 

Rada Gminy nie podjęła uchwały.  

 

12. Informacje i zapytania sołtysów 

Sołtys sołectwa Dąbrowa Aniela Cedro zgłosiła, że przy pracach nad chodnikiem  

w Dąbrowie niszczone są ażury w rowach. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że pracownicy urzędu bywają tam na co 

dzień i zwrócą uwagę na to. Jeśli firma dokonała zniszczeń to jej obowiązkiem jest to 

naprawić.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński dodał, że 

sporządzona jest dokumentacja przed podjęciem prac i szkody muszą zostać 

naprawione. 

Sołtys sołectwa Dąbrowa Aniela Cedro wyjaśniła, że nie ma pewności, czy to firma, która 

wykonuje chodnik czy samochody, które przewożą materiał.  

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński odpowiedział, że pas drogowy jako teren 

budowy został przekazany i wszelkie uszkodzenia muszą zostać naprawione. 

Wykonawcy mają ubezpieczenia z tego tytułu więc nie ma obaw, że nie zostanie to 

naprawione. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka zgłosił zniszczone barierki i znak przy ścieżce rowerowej między ulicą 

Dolną i Górną. Sołtys przypomniał o zgłaszanej konieczności naprawy rowu przy ulicy 

Szkolnej.  
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Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk odpowiedziała, że 

pracownicy przejechali przez ulicę Szkolną i nie widzieli takich uszkodzeń dlatego mieli 

kontaktować się z panem sołtysem, żeby wskazał dokładnie o jakie miejsce chodzi.  

Sołtys Mirosław Kuzka wyjaśnił, że jest to na wysokości posesji 6-8.  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie. 

 

13. Sprawy różne 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że w związku z dzisiejszą decyzją  

o nieprzyjęciu zmian w budżecie i WPF składa wniosek do Przewodniczącego Rady  

o zwołanie sesji nadzwyczajnej na poniedziałek. Wójt Gminy dodał, że nie będzie 

wprowadzał dodatkowych zmian, tylko to co zostało przedłożone na dzisiejszą sesję.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Mateusz 

Durlik odniósł się do sprawozdania wójta, w którym padła informacja o spotkaniu z dnia 

213 maja br. z dyrektorem Piotrem Krampikowskim. Radny zapytał czy zanim rozpoczęto 

prace przy ulicy Wiosennej były rozmowy z GDDKiA dotyczące odprowadzenia wód do 

ich zbiorników. W zakresie przekazania odcinków dróg podległych pod GDDKiA czy 

chodzi o przekazanie wszystkich dróg serwisowych, czy wobec tego będzie zgoda na 

budowę chodnika do żłobka i czy prace ruszą w ekspresowym tempie. Zdaniem radnego 

niezasadne jest przejęcie tych dróg, skoro staramy się o finansowanie budowy chodnika 

przez GDDKiA.  

Wójt Gminy szczegółowo omówił  szczegółowo rozmowy jakie odbywały się pomiędzy 

instytucjami w zakresie odprowadzania wód i przejęcia dróg. Wójt wyjaśnił również 

kwestię budowy chodnika. 

Radny Mateusz Durlik - (Ad Vocem) ponownie zabrał głos pytając czy były wcześniej 

rozmowy z GDDKiA zanim zaczął się projekt tej drogi czy był jakiś inny pomysł. Zdaniem 

radnego jest to priorytetowa sprawa, bo dużo osób uczęszcza tą drogą, głównie matki  

z dziećmi.  

Wójt Gminy odpowiedział, że zlecając wykonanie drogi odprowadzenia wód rozważane 

były różne możliwości odprowadzenia tej wody. Natomiast na ten moment odprowadzenie 

ich do zbiorników z różnych przyczyn byłoby niemożliwe ze strony GDDKiA. Możliwe 

byłoby nawiązanie współpracy i budowa swojego zbiornika, co zdaniem Wójta jest 

nieracjonalne i kosztowne. Wójt Gminy zaprosił radnego do urzędu, gdzie dysponujemy 

szczegółami w sprawie prowadzonych rozmów podkreślając, że te rozmowy dalej trwają.    

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz zabrał głos informując, że 

zadeklarował, iż wyjaśni kwestię wniosku o rewitalizację boiska w Wiśniówce. Radny 

Leśkiewicz poinformował, że nie będzie rozwijał dyskusji, ale nie da się.  

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka poinformowała, że  

w dniu dzisiejszym radni otrzymali zaproszenia na Galę Nagrody Gospodarczej, która 

odbędzie się w dniu 13 czerwca o godz. 18:00 w CEIK Szklany Dom. Kierownik zaprosiła 

radnych i mieszkańców na to wydarzenie.  
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zaprosił na Spotkanie Integracyjne Dzieci i Młodzieży 

o Specjalnych Potrzebach Edukacyjnych w dniu 3 czerwca br. na lotnisku w Masowie.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zaprosił na Piknik Parafialny  

o godz. 14:00 w Dąbrowie.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

14. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński o godz. 20:55 zamknął obrady XX sesji Rady Gminy Masłów. 

 

 

 

 

Przygotował: Joanna Synak 


